

Elizbarrutietako Misioen 2025eko Kanpainako Gutuna

Anai-arreba maiteak,

Laster iritsiko da berriro Elizbarrutietako Misioen Kanpaina, eta aurten, “**Misioa: konpromisoa eta itxaropena**” lelopean, gure konpromisoa berritu nahi dugu, eta gure fedetik piztutako itxaropena indartu.Lelo horrek, Frantzisko aita santuak iragarritako 2025eko Jubileuarekin bat eginez, gogorazten digu itxaropenezko erromesak garela, gure munduko zaitasunen erdian argi izatera deituak.

Hiru euskal elizbarrutietan ikusi dugu misioei esker gure misio-ekintzaren helburu diren komunitateak eraldatu ez ezik, geure buruak ere eraldatzen direla.Misioa emate-ekintza bat da, geure baitatik irtetera gonbidatzen gaituena, bai eta egoismoaren hesiak apurtzera eta Ebanjelioa pertsona guztiekin —bereziki, gehien behar dutenekin— partekatzearen poza deskubritzera ere.

Kristau-esperantza ez da itxaropen pasibo hutsa; ekintzara bultzatzen gaituen indar bizia da.Testuinguru horretan, *ad gentes* misioak esanahi berezia du.Gure fedeak mugarik ez duela gogorazten digu, eta Jainkoaren maitasunak bere errukiaren eta gupidaren lekuko izatera deitzen gaituela.Munduko txoko guzietan itxaropen-mezu baten zain dauden komunitateak daude, eta mezu hori misiolarietan zabaltzen dute ausardiaz.

Garai zailak bizi ditugu, izan ere, krisi globalak ditugu, eta etorkizunarekiko mesfidantza gero eta handiagoa da.Eliza bezala, itxaropenaren lekuko izan behar dugu, Kristorengan beti dagoela bide bat erakutsiz.Itxaropena berreskuratzea ez da soilik behar espirituala, baizik eta inguratzen gaituen munduarekiko konpromisoa da.Bide horretan, misioekin elkarlanean aritzeak aukera jakin bat ematen digu itxaropen hori gorputzeko.

Fedeak da gure misiolari-konpromisoari eusten dion oinarria.Gogora dezagun misiolarietan gure otoitzta behar dutela, askotan muturreko baldintzetan egiten baitute lan.Haiekiko elkartasun keinu bakoitza gure fede partekatuaren adierazpena da.

Kanpaina honetan, zuen bihotzak zabaltzen gonbidatu nahi zaituztet.Galde diezaiogun geure buruari:Nola izan gaitezke itxaropen-eraamaile eta -laguntzaile gure misioekin?Hainbat modutara egin daiteke: ekarpen jakin baten bidez, otoitz-egun baten bidez edo Ebanjelioa munduaren mugetara daramatenek eskainitako sakrifizio pertsonal txiki bat eginez.

Kanpaina honetan, zuen parrokietan eta elizbarrutietan antolatutako ekintzetara joatera ere animatzen zaituztet.Elkargune eta berezketa komunitariozko uneak izan daitezela, Erreinuaren iragarpenearekin konprometituta, kanpora irtengo den Eliza izatearen poza berraunkitu ahal izateko.

Espiritu Santuak gida eta indar gitzala misiolari ibilbide honetan, eta Mariak, Ebanjelizazioaren Izarrak, lagun diezagula beti.

Zuen anaia,
+ Fernando
Donostiarra gotzaina

Carta Campaña Misiones Diocesanas 2025

Queridos hermanos y hermanas,

Nos acercamos nuevamente al tiempo especial de nuestra Campaña de Misiones Diocesanas, y este año, bajo el inspirador lema “**La misión: compromiso y esperanza**”, queremos renovar nuestro compromiso y fortalecer la esperanza que brota de nuestra fe. Este lema, en sintonía con el Jubileo de 2025 convocado por el Papa Francisco, nos recuerda que somos peregrinos de esperanza, llamados a ser luz en medio de las dificultades de nuestro mundo.

En las tres diócesis vascas hemos experimentado cómo la misión no solo transforma las comunidades a las que se dirige nuestra acción misionera, sino también nos transforma a nosotros mismos. La misión es un acto de entrega que nos invita a salir de nosotros mismos, a romper las barreras del egoísmo y a descubrir el gozo de compartir el Evangelio con todos, especialmente con aquellos que más lo necesitan.

La esperanza cristiana no es una mera expectativa pasiva; es fuerza viva que nos impulsa a actuar. En este contexto, la misión *ad gentes* tienen un significado especial. Nos recuerda que nuestra fe no tiene fronteras y que el amor de Dios nos llama a todos a ser testigos de su misericordia y compasión. En cada rincón del mundo hay comunidades que esperan un mensaje de esperanza, y los misioneros son los valientes sembradores de ese mensaje.

Vivimos en tiempos desafiantes, marcados por crisis globales y una creciente desconfianza en el futuro. Como Iglesia, estamos llamados a ser testimonios de esperanza, mostrando que en Cristo siempre hay un camino. Recuperar la esperanza no es solo una necesidad espiritual, sino un compromiso con el mundo que nos rodea. En este camino, la colaboración con las misiones nos brinda una oportunidad concreta de encarnar esa esperanza.

La fe es el pilar que sostiene nuestro compromiso misionero. Recordemos que los misioneros también necesitan de nuestra oración para sostener su labor en condiciones muchas veces extremas. Cada gesto de solidaridad con ellos es una expresión de nuestra fe compartida.

Quisiera invitar a todos a abrir sus corazones a esta campaña. Preguntémonos: ¿Cómo podemos ser portadores de esperanza y colaboradores con nuestras misiones? Quizá sea a través de una contribución concreta, de una jornada de oración o de un pequeño sacrificio personal ofrecido por aquellos que llevan el Evangelio a los confines del mundo.

Les animo también a que se acerquen a las actividades organizadas en sus parroquias y diócesis durante esta campaña. Que sean momentos de encuentro y discernimiento comunitario, en los que podamos redescubrir la alegría de ser Iglesia en salida, comprometida con el anuncio del Reino.

Que el Espíritu Santo nos guíe y fortalezca en este caminar misionero, y que María, Estrella de la Evangelización, nos acompañe siempre.

Vuestro hermano,
+ Fernando
Obispo de San Sebastián